

Field trip to Man Yee with members of the HK Institute of Landscape Architects and ArchSD Landscape Architects Association (29/3/2008)

Young had led members of the HKILA and ArchSDLAA to see the geological and geomorphological features of Man Yee on March 29, 2008 (see pictures below). The objectives of the tour were:

- Introducing to the landscape architects the very rich geodiversity of Hong Kong;
- Arousing their interest in rocks and landforms;
- Suggesting to these professionals ways of incorporating geological features in their landscape planning and design so as to highlight the uniqueness of a place or a project;
- Conveying the message of geoconservation to these professionals so that they will help to protect and preserve valuable geological features in their future projects

The fieldtrip ended in successfully achieving the above objectives. It also paved ways for future co-operation between AGHK and HKILA. AGHK will be doing similar trips with members of other professional bodies in the coming months.

本會主席吳振揚於 3 月 29 日帶領香港園境師學會會員 (見以下相片)，參觀及考察西貢萬宜東壩之岩石地貌。是次考察目標為:

- 介紹香港豐富的地質地貌多樣性;
- 提高這批專業人士對地質地貌之興趣;
- 建議一些可行性規劃及設計方案，以便加入地質原素，增強有關地方及項目之獨特性;
- 傳遞地質保育信息，使這批專業人士能協助保護及保存香港珍貴的地質現象

是次考察成功達到所有預期目標，本會亦將繼續與該學會合作，並在未來數月，將與其它專業團體安排同類考察活動。





